

香港凱悦酒店

香港凱悦酒店(「本酒店」)是一所共723間客房的豪華酒店。它坐 落於尖沙咀黃金地段,位處最熱鬧的購物、消閑和夜生活區域。 本酒店是凱悦國際(亞太區)有限公司在美國以外第一間管理的酒 店,亦是香港在過去三十年來其中一間最受歡迎的酒店。

本酒店在市場競爭劇烈的情況下仍有優異表現的關鍵是在於它能 秉承為客人提供卓越和優質服務。

香港凱悦酒店商場

香港凱悦酒店商場售賣的貨品琳瑯滿目,應有盡有,且交通方 便,鄰近地鐵站,故成為一個備受本地人士及旅客歡迎的商場。

除售賣鐘錶、珠寶,運動用品和時裝外,本商場亦有小吃店和美 容院,是購物人士在鬧市中享有短暫歇息的好地方。

好運工業中心

本公司擁有位於九龍荔枝角一投資物業的其中四層。該四層物業 計有陳列室、汽車工場、停車位和汽油站。

Austin Hills Golf Resort

Austin Hills Golf Resort (「本渡假村」) 位於新山 — 一個接近馬 來西亞和新加坡接壤的地方。除設有兩個十八洞高爾夫球場外, 本渡假村的康樂設施計有保齡球球場、網球場、游泳池、美式桌 球室和卡拉OK,是一個供家庭渡假的理想地點。







HYATT REGENCY HONG KONG

Hyatt Regency Hong Kong is a luxury hotel with 723 guest rooms. It is conveniently located in the "Golden Mile" of Tsimshatsui, Hong Kong - a leading shopping, entertainment and nightlife district. Hyatt Regency Hong Kong, the first hotel outside the United States managed by Hyatt International - Asia Pacific, Limited, has established itself as one of the city's most popular hotels over the past 30 years.

The main factor for the Hotel's success in a highly competitive market has always been the superlative standards of service it provides to its guests.

HYATT REGENCY SHOPPING ARCADE

A comprehensive array of sophisticated merchandise and easy access by road and Mass Transit Railway make Hyatt Regency Shopping Arcade a popular shopping destination for locals and tourists alike.

Besides watches and jewellery, sports goods and fashion, the Arcade's refreshment outlets and beauty salon provide a restful break from the bustle of the surrounding streets.

GOODLUCK INDUSTRIAL CENTRE

The Company owns four floors of this property, which is located in Lai Chi Kok, Kowloon. These are leased as showrooms, car workshops, car park spaces and a petrol filling station.

AUSTIN HILLS GOLF RESORT

Located in Johor Bahru near the Malaysia-Singapore border, the Austin Hills Golf Resort is an ideal spot for family outings. Besides two 18-hole golf courses, its amenities include bowling alleys, tennis courts, a swimming pool, pool tables and karaoke facilities.